

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/287 《毋負韶華——驃騎鐵將·霍去病》歷史舞台劇

敬啟者:

本校致力推動文史教育,培養學生對學習中國歷史文化的興趣,從而貫通古今,了解我國的發展歷程。西漢時代的霍去病獲得「2024-2025 年度中國歷史人物選舉」最高票數,為了讓同學更了解這位歷史人物的事蹟,國史教育中心(香港)舉辦《毋負韶華一一驃騎鐵將·霍去病》歷史舞台劇,誠邀各位家長和學生出席。活動詳情如下:

第一場: 2025 年 4 月 4 日(星期五)晚上 7 時 30 分 第二場: 2025 年 4 月 5 日(星期六)下午 3 時正 第三場: 2025 年 4 月 6 日(星期日)下午 3 時正

地點: 香港理工大學賽馬會綜藝館

交通: 自行往返

費用: 港幣 20 元正(原價港幣 80 元正,差價由學校津貼)

備註: 1. 本校會為家長和學生向主辦機構預訂所選場次之門票,先到先

得,3月28日或之前會另函通知是否成功預訂;

2. 如遇額滿或預訂不成功,其所預訂的費用將在稍後退還;

3. 主辦機構恕不招待六歲以下觀眾

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月十二日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/287

"Do Not Waste Youth — The Iron General Huo Qubing" Historical Stage Play

Dear Parents,

Our school is committed to promoting cultural and historical education, cultivating students' interest in learning about Chinese history and culture, thereby connecting the past and present and understanding the development of our country. During the Western Han Dynasty, Huo Qubing received the highest votes in the "2024-2025 Chinese Historical Figure Election." To help students better understand the deeds of this historical figure, the National History Education Center (Hong Kong) is hosting the historical stage play "Do Not Waste Youth — The Iron General Huo Qubing," and we sincerely invite all parents and students to attend. The details of the event are as follows:

April 4, 2025 (Friday) at 7:30 PM **First Performance: Second Performance:** April 5, 2025 (Saturday) at 3:00 PM April 6, 2025 (Sunday) at 3:00 PM **Third Performance:**

The Hong Kong Polytechnic University Jockey Club Auditorium **Location:**

Transportation: Self-arranged

HKD 20 (Original price HKD 80, with the difference subsidized by Fee:

the school)

Notes: 1. Our school will reserve tickets for parents and students for the

> selected performance. First come, first served. A separate notice will be sent by March 28 to inform if the reservation is successful. 2. If the event is fully booked or the reservation is unsuccessful, the

amount paid will be refunded later.

3. The organizer does not accommodate audience members under

six years old.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal